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Abstract (en)
[origin: WO8707546A1] Granulation device comprising means for heating a material to be granulated in order to cause its melting and means for
supplying the molten material to a container (1) terminated by an orifice (9) for spraying the material in the form of droplets at the entrance of a
cooling housing wherein the droplets solidify into granules. Said container comprises on at least one portion of its inner wall raised helical elements
imposing a helical blade-type circulation to the molten material, said helical elements (5, 6, 7) being comprised of grooves provided in a generally
cylindrical part (4) which is housed without any clearance into a cylindrical portion of said container (1).

Abstract (fr)
Dispositif de granulation comportant des moyens de chauffage d'un matériau a granuler pour provoquer sa fusion et des moyens d'alimentation
en matériau fondu dans un conteneur (1) terminé par un orifice (9) de pulvérisation du matériau en gouttelettes a I'entrée d'une enceinte de
refroidissement ou les gouttelettes se solidifient en granules. Ledit conteneur comporte, sur au moins une partie de sa paroi interne, des éléments
hélicoidaux en relief imposant une circulation du matériau fondu en lames hélicoidales, lesdits éléments hélicoidaux (5, 6, 7) étant constitués par
des rainures creusées dans une piece (4) de forme générale cylindrique, logée, sans jeu, dans une partie cylindrique dudit conteneur (1).
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